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Twee juni waren Simon Visser en ondergetekende aanwezig op het jaarlijkse congres van de 

Nederlandse Keurmeesters vereniging. Deze vereniging had de SIS uitgenodigd om eens een 

presentatie te geven over de Spaanse rassen. Het SIS-bestuur vond dit een goed idee en na 

overleg waren Simon Visser en Freddie Weber bereid om de presentatie die zij eerder bij de 

EZHSV houden gehouden nu aan het keurmeesters publiek te vertonen. Helaas kon Freddie 

er wegens ziekte niet bij zijn en moest Simon het alleen doen, ikzelf was er alleen bij voor de 

mentale ondersteuning. Nadat we in het ochtendprogramma enkele interessante 

rasbesprekingen van verschillende sierduivenrassen hadden gezien was na de lunch Simon 

aan de beurt. Simon hield een mooi verhaal over het ontstaan van de Spaanse rassen, het 

loksen met onze rassen, een bespreking van de Gorguero en een beknopt overzicht van de 

nu bekende Spaanse rassen, dit alles ondersteunt met een mooie PowerPointserie waarvan 

Sijmen van Mourik de basis had geleverd. Men vond het een interessant verhaal en na 

afloop mocht Simon vele vragen beantwoorden. 

Weer een presentatie.                                                                                                                        

Een week later waren we weer uitgenodigd, ditmaal door de NBS, om een presentatie te 

geven over de SIS manier van duiven houden. We hadden een mooie PowerPointpresentatie 

gemaakt die vakkundig door onze 

voorzitter Marcel Fehling werd 

gepresenteerd en onze hobby in al zijn 

facetten laat zien. Ook kwamen de 

verschillen tussen de Spaanse en 

Nederlandse manier van keuren aan de 

orde evenals de verschillen tussen de SIS 

en veel andere duivenclubs, o.a. ons 

standpunt over het showen en vliegen, 

wat voor velen nog ‘’vloeken in de kerk’’ 

is maar bij de SIS goed samengaat en we 

ook promoten met het Allround 

Kampioenschap. Het was een geslaagde middag en een mooie gelegenheid om onze rassen 

onder de aandacht te brengen.  

Loskoppelings voorstel.                                                                                                                        

Minder geslaagd verliep voor ons, eerder die dag tijdens de A.L.V. van de NBS, de stemming 

over ons voorstel tot loskoppeling van de fokkerskaart en het verplichte abonnement op het 

Kleindier Magazine. Hoewel het er in de weken voor de vergadering gunstig voor ons uitzag, 

we kregen mondeling en per mail behoorlijk wat bijval, bleek dit op de vergadering anders 

uit te pakken. De NBS voorzag dat de loskoppeling voor grote organisatorische problemen 

zou zorgen. Om dit te voorkomen diende het NBS bestuur een alternatief voorstel in waarin 

het voor nieuwe leden mogelijk wordt om voor een bepaalde periode, zonder fokkerskaart 

en KD Magazine abonnement, NBS ringen te bestellen, zij het dat zij dan alleen bij de eigen 

club mogen showen. (Zie het volledige voorstel op de NBS-site) Klik onder of boven voor 

volgende pagina. 



Dit voorstel deed veel mensen besluiten om tegen ons loskoppel voorstel te stemmen, 

volgens mij een gemiste kans en zal de daling van de inschrijvingen op de grote shows hier 

niet mee stoppen. Maar optimistisch als ik ben kun je het ook zien als een eerste begin, wie 

weet wat het vervolg zal zijn.  

Dag van de Sierduif.                                                                                                                              

Op zaterdag 4 augustus was de SIS aanwezig op de eerste door de NBS georganiseerde ‘’Dag 

van de Sierduif” tijdens de Landbouwshow van 

Opmeer. We stonden er met een flinke stand, 

een grote volière, veel Spaanse duiven en de 

duiventil waar we ook weer duiven uit lieten 

vliegen. We hadden zelfs een mooie krasbonte 

doffer die er ‘’lucht op plat’’ vloog! Het was een 

geslaagde dag met veel nieuw en jong publiek 

in de stand, Tom Iterson zorgde nog voor een 

SIS moment of Fame met een mooi interview 

op de regionale tv, elders op deze site vindt U een volledig verslag van deze dag.  

Nieuwe duivenhokken.                                                                                                                     

Tussen de clubwerkzaamheden door vordert de bouw van mijn duivenverblijven gestaag, de 

nieuwe volières zijn klaar en er zitten al jonge duiven in. De 

kiosk is op hoogte gebracht en de nieuwe til is in de maak 

maar de tijd gaat dringen, voor dat het herfstweer gaat 

beginnen moet ook het kippenhok klaar zijn. Maar eerst 

hebben we nog een keuring voor het Allround 

Kampioenschap in Midwoud, bij Jeffrey Schroer op het 

programma staan, we zijn benieuwd! Met het Allround 

gaat het dit jaar wat moeizaam, we hebben wat af- en 

uitstel van keuringen wegens de fok en het uit vorm zijn 

van ingeschreven duiven en straks komt ook de rui er weer 

aan. Dus gaan we dit jaar wat langer door met keuren en 

pakken ook nog een stukje van oktober mee, dat geeft de 

deelnemers wat meer tijd om te trainen, dus: Keep Them 

Flying!  

Bas Mullekes.   


